
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 05.08.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce Emil Hubinák v priestoroch zasadačky obecného úradu. Skonštatoval, že je prítomných 6
poslancov /ospravedlnení: p. Stanislav Bednár, Ing. Patrik Rapavý, p. Jozef Brezovský/ a vyhlásil
zasadanie za uznášania schopné. 

Navrhol a predložil prítomným nasledovnú úpravu programu:
2. Odpredaj časti pozemku v záhradkárskej osade pre výstavbu trafostanice
3. Informácie k výzve na podávanie žiadostí o finančný príspevok na rekonštrukciu

materskej školy, štadióna, kultúrneho domu a obecného úradu
4. Rôzne
5. Návrh na uznesenie
6. Záver

Starosta obce určil za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného rokovania  OZ   JUDr. Jozefa Šoku a p.
Milana Zureka. 

Upravený program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválení 
h l a s o v a n í m  č. 1 :
ZA : 6                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

39.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 6 poslancov
2. s c h v a ľ u j e  upravený program dnešného zasadania obecného zastupiteľstva
3.  u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ JUDr. Jozefa Šoku a p. Milana
Zureka. 

2. Odpredaj časti pozemku v záhradkárskej osade pre výstavbu trafostanice

Zástupca Slovenského zväzu záhradkárov, základná organizácia 16-115 Piešťany Sĺňava Hať  Ing.
Peter  Urminský  predložil  žiadosť  ZSE  Distribúcia,  a.s.,  so  sídlom  Bratislava,  Čulenova  6  o
odkúpenie  časti  pozemku  parc.  č.  2471/2  v  záhradkárskej  osade  vo  výmere  12  m2   v  zmysle
geometrického plánu č. 177-88/2010, ktorý je v súlade s predchádzajúcou dohodou  na výstavbu
trafostanice za celkovú sumu 350,- €. 
Poslanci žiadosť odsúhlasili
h l a s o v a n í m  č. 2 :
ZA : 6                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    
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40.
uznesenie

k odpredaju časti pozemku v záhradkárskej osade pre výstavbu trafostanice 

OZ v Drahovciach 
s c  h  v  a  ľ  u  j  e    predaj  12 m2 z  pozemku parc.  č.  2471/2  z  dôvodu osobitného zreteľa
Západoslovenskej energetike Distribúcia, a.s., so sídlom Bratislava, Čulenova 6  v zastúpení SZZ
Základná organizácia 16-115 Piešťany Sĺňava Hať na výstavbu trafostnice v zmysle geometrického
plánu č. 177-88/2010 za celkovú sumu 350,- €          

3. Informácie k  výzve  na  podávanie  žiadostí  o  finančný  príspevok  na  rekonštrukciu
materskej školy, štadióna, kultúrneho domu a obecného úradu

JUDr. Jozef Šoka podal poslancom bližšie a úplné informácie k možnostiam čerpania dotácie z
EkoFondu na rekonštrukciu budov obecného úradu. Predložil kalkuláciu na základe konkrétnych
rozmerov a veľkosti okien jednotlivých nehnuteľností aká suma by bola uhradená z EkoFondu na
základe nimi stanovených podmienok a akú sumu by tvorilo naše spolufinancovanie.  
O projekte prítomných informoval aj p. starosta, poukázal na to, že nárok na získanie finančných
prostriedkov je limitovaný vekom nehnuteľností a nemožno do neho zaradiť kultúrny dom, štadión
a škôlku. Pripomenul, že projekt je časovo limitovaný.
JUDr. Jozef Šoka navrhuje do týchto projektov nevstupovať vzhľadom k tomu, že pre obec by bolo
financovanie značne nevýhodné,  nakoľko uvedené náklady na zateplenie všetkých  objektov by
predstavovali finančnú čiastku okolo 133.000 €, čo je k súčasnej ekonomickej situácii obce i značne
náročné. Navrhuje ale v dotknutých objektoch prijať také opatrenia, ktoré by znížili  náklady na
kúrenie.  Poukázal  na  problémy s  vykurovaním OFK,  kde  nedoplatky na  kúrenie  za  rok  2009
predstavovali čiastku 3.460,18 €.
Zároveň informoval o čerpaní rozpočtu OFK – toho času má OFK vyčerpaných 72 % z rozpočtu a
je potrebné myslieť na bežnú prevádzku štadióna do konca roku a tiež na neuhradené faktúry.
P.  Juraj  Surový  navrhuje  rozmýšľať,  ktorý  projekt  využiť  a  nie  povedať,  aby  sme  do  týchto
projektov nevstupovali. 
P. Jozef Maceka by riešil aspoň škôlku.
P. Juraja Surového by zaujímala ekonomika škôlky, požaduje poslať informácie e-mailom.
P. Jozef Maceka poznamenal, že projekt na škôlku je potrebné vypracovať, v budúcnosti môže vyjsť
iná výzva. 
V rámci údržby budov je potrebné vymeniť ventily na radiátoroch v materskej škôlke, jedálni, na
štadióne. 
JUDr. Jozef Šoka – je potrebné určiť technika, údržbára, ktorý by posúdil vykurovanie v budovách
v obci, tým musíme začať, aby sa znižovali náklady obce na vykurovanie.

Po dlhšej rozprave poslanci hlasovali o zrušení uznesenia OZ č. 37. zo dňa 23.07.2010, ktorým bolo
schválené predloženie žiadostí na finančný príspevok z EkoFondu – n.f. na rekonštrukciu materskej
školy, štadióna, kultúrneho dmu a obecného úradu
h l a s o v a n í m  č. 3 :
ZA : 4                                                  PROTI : 1                                     ZDRŽAL SA : 1    

41.
uznesenie

k informáciám k výzve na podávanie žiadostí o finančný príspevok na rekonštrukciu
materskej školy, štadióna, kultúrneho domu a obecného úradu 
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OZ v Drahovciach 
r u š í   uznesenie OZ č. 37. zo dňa 23.07.2010, ktorým bolo schválené predloženie žiadostí na
finančný príspevok z EkoFondu – n.f. na rekonštrukciu materskej školy, štadióna, kultúrneho domu
a obecného úradu

4.   Rôzne

P.  Jozef  Varačka  predniesol  návrh  členov  kontrolných  skupín  na  vykonanie  preventívnych
požiarnych  kontrol:  vedúci:  Jozef  Varačka,  Milan  Današ,  členovia:   Ján Karaba,  Ján  Bublavý,
Miroslav Cesnek, Tomáš Varačka a Marek Majerník.

Do  funkcie  vedúcich  kontrolných  skupín  na  vykonanie preventívnych  požiarnych  kontrol  boli
schválení:  Jozef   Varačka a Milan Današ, za členov boli  schválení:  Ján Karaba, Ján Bublavý,
Miroslav Cesnek, Tomáš Varačka a Marek Majerník
h l a s o v a n í m  č. 4 :
ZA : 6                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0 

Ďalším hosťom zasadania bol Ing.arch. Kočajda, ktorý projektoval "Program separovaného zberu v
obci Drahovce". 
Poslanci viedli rozpravu o tom, či chceme pokračovať v tomto náročnom projekte.
JUDr. Jozef Šoka pripomenul, že zberný dvor obec potrebuje, súčasný stav nevyhovuje viacerým
hygienickým i bezpečnostným požiadavkám. Navrhol, aby súčasťou zberného dvora bol i objekt
bývalého kravína.
P. projektant sa vyjadril,  že rekonštrukcia jestvujúcej budovy kravína je náročná, výška kravína
nezodpovedá mechanizmom, ktoré sú potrebné, ale bude sa uvedeným návrhom zaoberať.
P. Juraj  Surový položil  otázku, či  je potrebné riešiť  problematiku zberného dvora,  myslí  si,  že
súčasný zberný dvor požiadavkám obce vyhovuje.

Poslanci rozoberali finančnú situáciu v OFK. Žiadajú predložiť do 16.08.2010 komisii finančnej a
komisii športu správu o čerpaní vlastných príjmov a príjmov z rozpočtu obce.   

JUDr. Jozef Šoka poukázal na potrebu riešiť problematiku protipovodňových opatrení priamo v
obci, minimálne začať s vyčistením odvodňovacieho kanála prechádzajúceho obcou. Informoval o
výzve OPŽP-PO2-10-1 na predkladanie žiadostí  o  nenávratný finančný príspevok s operačným
cieľom "Preventívne opatrenia na ochranu pred povodňami".  Ďalej informoval, že bola požiadaná
agentúra zaoberajúca sa spracovaním žiadostí o NFP o posúdenie, či sa oprávnené aktivity vzťahujú
i na riešenie protipovodňových opatrení i v našj obci. 
Poslanci zapojenie obce Drahovce do projektu odvodnenia obcí schválili 
h l a s o v a n í m  č. : 5.
ZA :  6                                              PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0 

42.
uznesenie

k bodu rôzne 

OZ v Drahovciach 
1. s  c  h  v  a  ľ  u  j  e    do funkcie  vedúcich kontrolných  skupín na vykonanie preventívnych
požiarnych kontrol: Jozefa   Varačku a Milana Današa a do funkcie členov kontrolných skupín na
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vykonanie preventívnych požiarnych kontrol: Jána Karabu, Jána Bublavého, Miroslava Cesneka,
Tomáša Varačku a Mareka Majerníka
2. s c h v a ľ u j e   zapojenie obce Drahovce do projektu odvodnenia obcí
3. u k l a d á   OFK  predložiť do 16.08.2010 komisii finančnej a komisii športu správu o čerpaní
vlastných príjmov a príjmov z rozpočtu obce

5.   Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach schvaľuje  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach, konaného dňa 05.08.2010
tak ako boli prednesené

h l a s o v a n í m  č. : 6.
ZA :  6                                              PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0

43.
uznesenie 

k návrhu na uznesenie

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 05.08.2010.

4. Záver

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 12.08.2010                                                                Zapísala: Mária Varačková

Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

JUDr. Jozef Šoka.........................................              Milan Zurek.........................................
                             overovateľ                                                               overovateľ
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Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

5/5

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6
Bednár Stanislav X X X X X X
Brezovský Jozef X X X X X X
Mgr. Lajchová Jana + + + + + +
Maceka Jozef + + - + + +

Ing. Rapavý Patrik X X X X X X
Surový Juraj + + + + + +
JUDr. Šoka Jozef + + + + + +
Varačka Jozef + + 0 + + +
Zurek Milan + + + + + +

Drahovce 05.08.2010  
Spôsob značenia hlasovania: ZA +

PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X


